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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan lehetséges a cég működése, ha folyamatosan 
nem felelnek meg a környezetvédelmi előírásoknak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtó-információk szerint a Dunaújvárosban működő vasmű évek óta nem veszi figyelembe a 
környezetvédelmi előírásokat, és a kiszabott tetemes bírságok ellenére sem tartja be azokat.

A hatóságok felé rendszeresen nem teljesítették a bejelentési kötelezettségüket például arról, hogy 
az érctömörítő kéményen kibocsátott károsanyag mértéke meghaladja a megengedettet. A 
monitoring kutakból vett mintákban új komponenseket mutattak ki, amelyek határérték felettiek a 
cink, a molibdén, a cianid, az arzén, a szelén, az ón, a higany, a bór, valamint a fluorid tekintetében. 
Ezenkívül a levegő szennyezettsége folyamatos magas értékeket mutat a városban a szálló por 
miatt.

Kérem Miniszter urat, hogy szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Valóban környezetvédelmi áthágások miatt bírságolják folyamatosan a Dunaújvárosi Dunai 
Vasművet a hatóságok?

2.Milyen szankciókat foganatosíthatnak a hatóságok annak érdekében, hogy a Dunaferr által 
üzemeltetett érctömörítő kémények károsanyag-kibocsátása valóban a határérték alatt maradjon, 
ahelyett, hogy bírságokat rónak ki a cégre?

3.Hogyan lehetséges a cég működése, ha folyamatosan nem felelnek meg a környezetvédelmi 
előírásoknak?

4.Mikor lesz Dunaújvárosban tisztább, a gyár által kevésbé szennyezett levegő, alacsonyabb 
mérgesgáz-, egyéb károsanyag-kibocsátás, illetve porkoncentráció?



5.Milyen ráhatással tudják elérni, hogy a Vasmű elkészítse, a beavatkozási és monitoring tervet? 
Történtek intézkedések a felszín alatti vizek szennyezettségének megszűntetésére?

6. Milyen rehabilitációs tervek vannak a földtani közeg és felszín alatti vízszennyezés 
helyreállításával kapcsolatban? Támogatja –e anyagilag a kormány a terület rekultivációját?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. október 15.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)
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